

ENGLISH AND CHINESE WILL FOLLOW JAPANESE

2025年4月1日
新生インベストメント&ファイナンス株式会社

SBI 新生銀行 短期プライムレートの改定による基準金利見直しのお知らせ

平素は格別のお引立に預かり厚く御礼申し上げます。

新生インベストメント&ファイナンスは、SBI 新生銀行が発表した短期プライムレートの改定（2025年3月3日実施）に基づき、2025年4月1日より基準金利の見直しを行います。

こちらの見直しに伴い、**SBI 新生銀行の短期プライムレートを基準金利としてお借入れ中のお客さまは、2025年6月14日のご返済日翌日から変更後の基準金利が適用されます**のでお知らせいたします。

【SBI 新生銀行 短期プライムレート】 [詳細についてはこちら](#)

変更後	変更前（ご参考）	改定幅
年 1.875%	年 1.625%	年 +0.25%

【金利（計算年率）変更の適用時期】

金利（計算年率）の見直しは年2回行われます（基準日4月1日と10月1日）。

4月1日の基準金利の見直しに伴い、6月14日の約定返済日の翌日から変更後の利率が適用されますが、お借入れの**返済方法**により変更後の利率で計算された利息のお支払い開始日が異なります。

変更後の利率の お支払い開始日	元利金の 返済方法	利息支払い方法	新利率が反映された 「お払い込み予定表」の 発送時期*
2025年6月14日 約定返済日	元金一括・元金均等	前払い	4月15日予定
2025年7月14日 約定返済日	元利均等	後払い	5月19日予定

*発送時期は上記予定日を前後する可能性があります。

【ご案内】

- ・金利（計算年率）見直し後のお支払い額は、後日お手元に届く「お払い込み予定表」をご確認ください。
- ・口座振替をご利用中のお客さまにつきましては、指定口座からの引落し金額が変わります。
- ・送金によりご返済されるお客さまは、送金額が変わるので新たに発行された「お払い込み予定表」を事前にご確認ください。
- ・なお、バルーン返済をご利用されているお客さまで、利息支払い方法が「後払い」の場合、お客さまの約定返済額の変更はございません（最終回の元金返済額が見直されます）。

ご不明点などございましたら、フリーダイヤル 0120-681-035（平日 9:00~17:00）までお問い合わせください。

CHINESE WILL FOLLOW ENGLISH

April 1, 2025
Shinsei Investment & Finance

Notice of Revision of Reference Rate Due to Change of SBI Shinsei Bank's Short-Term Prime Rate

We would like to express our sincere gratitude for your continued patronage.

Based on the change of Short-Term Prime Rate announced by SBI Shinsei Bank (effective March 3, 2025), Shinsei Investment & Finance will revise its Reference Rate from April 1, 2025. As a result, **customers who have a loan based on the Short-Term Prime Rate of SBI Shinsei Bank, the new revised Reference Rate will be applied from the day after the scheduled repayment date of June 14, 2025.**

[SBI Shinsei Bank Short-Term Prime Rate] [Click here for details](#)

New Rate After Change	Before Change	Change
1.875% per annum	1.625% per annum	+0.25%

【Timing of Revision of the Interest Rate】

Applicable interest rate (annual rate) is subject to be revised twice a year (Reference Dates: April 1 and October 1). Following the change in the Reference Rate on April 1, the revised rate will be applied to calculate the interest from the day after June 14 scheduled repayment, and new recalculated interest payments shall begin from July 14th scheduled repayment.

Start of Payments with Revised Interest Rate	Repayment Method	Interest Payment Method	Delivery of New Repayment Schedule*
July 14, 2025 Scheduled Repayment	Equal Monthly Repayments with Interest	Postpaid	May 19, 2025

*Delivery date is tentative and may be before or after the above date.

【Important Notes】

- Please confirm the revised "Repayment Schedule" upon receipt, for the new repayment amount due.
- For customers using automatic withdrawal, the amount debited from your designated bank account will change accordingly.
- For customers repaying by account transfers, the transfer amount will change so please ensure to check the newly issued "Repayment Schedule" in advance.
- There will be no change in the scheduled repayment amount for customers with balloon repayment; however, the final principal repayment amount will be revised.

If you have any questions or concerns, please feel free to contact us at +81-3-6871-8040 (weekdays 9:00-17:00 JST) or e-mail us at "SIF_IBD@shinsei-if.com".

2025 年 4 月 1 日
Shinsei Investment & Finance Limited

伴随 SBI 新生银行短期最优惠利率调整 变更基准利率

感谢您一直以来对本公司的支持与厚爱。

Shinsei Investment & Finance Limited 根据 SBI 新生银行宣布的短期最优惠利率调整（2025 年 3 月 3 日实施），从 2025 年 4 月 1 日起调整基准利率。因此，使用 SBI 新生银行短期最优惠利率所借款的客户，自 2025 年 6 月 14 日还款日的次日起，将适用调整后的基准利率。

【SBI 新生银行短期最优惠利率】[详细信息请点击这里](#)

变更后	变更前	调整幅度
年 1.875%	年 1.625%	年 +0.25%

【利率（计算年率）适用时期】

利率（计算年率）每年重审两次（基准日为 4 月 1 日和 10 月 1 日）。伴随 4 月 1 日基准利率的调整，自 6 月 14 日约定还款日的次日起，适用调整后的利率，并从 7 月 14 日约定还款日开始按调整后的利率计算利息支付。

变更后利率的 支付开始日期	还款方式	利息支付方式	反映新利率的 《支付预定表》的 发送时期*
2025 年 7 月 14 日 约定还款日	等额本息	后付	2025 年 5 月 19 日

*发送时期可能会在上述预定日期前后有所变动。

【提醒】

- 利率（计算年率）调整后的支付金额，请参阅日后寄给您的“支付预定表”。
- 使用自动轉帳的客户，从指定账户扣款的金额将會變更。
- 向本公司直接匯款的客户，匯款金额將會變更，请事先確認新發行的“支付预定表”。
- 使用氣球式償還 · 大額尾付的客户，约定还款的金額不會變更（最後一筆還款的本金金額就會被調整）。

如有任何不明之处，请拨打下列专线电话+81-3-6871-8040（平日 9:00-17:00 日本本地时间）或发送电子邮件至“SIF_IBD@shinsei-if.com”进行咨询。